

Referat fra styremøte Brumund Sæter Vel



Dato: 18.11.2023
Tidspunkt: 14:00-16:00
Sted: Kamphellinga 42 (Anne's hytte)
Til stede: Bjarne Harkinn (styreleder), Inger Lise Arnkværn (nestleder), Anne Lang-Ree (kasserer), André Grytdal (sekretær), Eddie Syverud (styremedlem)
Referent: André Grytdal

Saker

1. GJENNOMGANG FORRIGE MØTEREFERAT.

Referat gjennomgått med kommentar:

Diskusjon rundt løypekjøring i vårt område. Styret mener enstemmig at avtale om dette og ansvaret ligger på Vang Almenning og ikke BSV.

2. ØKONOMI/ REGNSKAP

Beholdning pr. 18.11.23 er: Kr 27.704,98 på Brukskonto og kr 102.182,81 på Sparekonto. Årsmøtet besluttet å endre regnskapsår for BSV til å følge kalenderår.

3. FORTETTING AV HYTTEOMRÅDE

Ikke noe nytt i saken.

4. SIRKULA/ AVFALLSHÅNDTERING V/ GÅSBU

Det vurderes av Sirkula å asfaltere denne plassen etter flere klager på tilstand

Det oppfordres til å sortere og holde orden ved dette anlegget!

Alle i vårt hytteområde har tilgang til Sirkula's gjenvinningsstasjon for øvrig avfall.

Informasjon om dette legges på vellets hjemmeside.

5. DUGNADSFEST 17. FEBRUAR 2024

Samtaler rundt oppgaver og fordeling av disse. Bjarne sender ut forslag til styret.

Nytt møte 18. Januar for status.

6. HVORDAN GJENNOMFØRE BSV ARRANGEMENT EVT. UTEN FJELLSTUA

Diskusjoner rundt dette. Kan det gjennomføres i/ ved evt. ny gapahuk på setervollen?

Er det noen muligheter på Lavlia «Hotellet»?

Hva med BSV lille lager på Fjellstua pr. i dag? Muligheter i VA's nye bygg på Gåsbu?

7. DIVERSE

- Forslag til å sette opp en ny gapahuk på det allerede etablerte, men noe forfallene, området på setervollen. Muligens en av de store modellene for å skape et samlingspunkt her. Styret tenker dette er en god ide som må jobbes videre med.

- BSV jobber for å digitalisere mest mulig, også protokoller og referater og det ble besluttet å lagre alt på en bærbar disk (mot dagens gamle protokoller)



- I og med at regnskapsåret nå er besluttet flyttet til å følge kalenderår bør også verv i styre og komiteer følge kalenderår. Dette tas opp på neste årsmøte
- Brøyting/ vegansvar: Diskusjoner rundt hvordan og hva VA definerer som «hovedveier». Jobbes videre med å forsøke å avklare dette.

Nytt møte avtalt til 18. Januar 2024